
 
Tisztelt Sporttársak!  
  
  
Miután sokan érdeklődtök a fejleményekről, ezért leírom amit tudok és amit gondolok 
róla. 
  
Úgy gondolom, hogy a szégyenek szégyene ami most az RSB vezetőválasztás körül 
történik.  
 
Arra várok tájékoztatást, hogy ki a szakág vezető, és mikor lett kinevezve? 
 
Igaz-e, hogy voltak olyan, a főtitkári tájékoztatás után leadott dokumentumok, 
amelyek ha határidőben érkeztek volna, befolyásolhatták volna a jelölést? 
 
 
  
A “hivatalos” eredmény:  
• Berényi Ákos:   47 db szavazat  
• Pryma Zoltán:     44 db szavazat 
  
5db visszahívás Berényi úr részére (félretájékoztatás és egyéb indokok miatt).  
  
Levezetve: Berényi úr 47-5=42 , ami ugye kevesebb mint Pryma Zoltán 44 érvényes 
szavazata. Na innen kezdődik a fejvakarás: “Hogy kellene jó döntést hozni?” 
  
  
 Nem egészen világos, miért kell több hét  a jelölések megszámlálásához, miközben 
nem kell túl sok számot, adatot értelmezni.  
  
Nincsenek illúzióim, hogy a fejtörést az okozza, hogy lehetne a kialakult számszaki 
eredményt megfordítani.  
  
Most éppen úgy jogászkodnak, csűrik-csavarják az eredményt, hogy az időben nem 
leadott jelöléseket is számításba tudják venni. 
Úgy gondolom, hogy a költségvetésüket le kell zárniuk, anélkül, hogy valaki új 
személy belelátna, vagy akár nyilvánosságra hozná azt.  
  
Továbbra sem kellene elfelejteni azt az egyszerű tényt, hogy a szakág pénzéről van 
szó,  nem egy érdekcsoporté.  
Hiányolom,  hogy a tagság miért nem kap információt a költségvetésről. Szerintem 
alapvetőnek kellene lenni a korrekt pénzügyi tájékoztatás/elszámolás. 
  
Azt is furcsának tartom, hogy egy elnökségi tag lemondása 2-3 hétig nem kerül 
nyilvánosságra, miközben a szakág vezetőt visszahívták majd visszahelyezték. Erről 
viszont a tagság azonnal értesült. 
  



Nagyon várom a fejleményeket, a tiszta érthető magyarázatot, a döntés meghozatala 
körülményeit és tényszerűségét. Akár mi is legyen az! 
 
Aki a fenti kérdéseket támogatja, kérem, ossza levelem és jelezzen vissza - mint 
támogató véleménynyilvánítást.  
  
  
  
  
Még egyszer köszönöm a támogatást. 
  
  
  
  
Sok sikert kívánok a Horvátországban versenyző majdnem 50 párosnak  
  
Üdvözlettel: 
  
Pryma Zoltán 
 
pryma@pryma.hu 
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